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2024-04-17, Årsmötesprotokoll för SEF, plats Sunnerstakyrkans församlingslokal 
  

SEF-ordföranden Seved Helmersson hälsade besökarna välkomna och lämnade därefter över till 

Margaretha Jägerstad, ordf. för Historiegruppen Sunnersta i Centrum, som höll ett föredrag/informerade 

om Sunnersta i historisk tid. 25 personer deltog på såväl föredraget som det följande årsmötet. SEF-

ordföranden avtackade Margaretha med blommor och utlyste en fikapaus innan 

årsmötesförhandlingarna. 
 

1§   SEF-ordföranden förklarade årsmötet öppnat. 
 

2§.  Arne Lagerholm valdes till mötesordförande. 
 

3§.  Gunnar Westermark valdes till sekreterare för mötet. 
 

4§.  Till justerare valdes Sören Gustavsson och Margareta Gillberg 
 

5§.  Mötet konstaterade att mötet är stadgeenligt utlyst såväl på hemsidan, i UNT (3/4) och per brev. 
 

6§.  Den utsända dagordningen godkändes. 
 

7§.  Höstmötesprotokollet från 2023-11-22 gicks igenom.  
 

8§.  Höstmötesprotokollet godkändes.  
 

9§.  Styrelsens verksamhetsberättelse för 2023 presenterades av SEF-ordföranden Seved Helmersson 

som nämnde att mycket arbete lagts ner på bygg- och stadsplanefrågor, med upprepade skrivelser 

angående föreslagen spårväg, som SEF inte förordar. En enorm bro på 850 m över Årike Fyris, 

byggande av spårvagnsdepå i Nåntuna, massivt byggande i södra och sydöstra staden avstyrks också av 

SEF.  Utökning till parallell 4-spårig järnväg mellan Stockholm och Uppsala tillstyrks/förordas av SEF.  

Ett möte planeras i mitten på maj-2024, med Torbjörn Axelsson på Uppsala Akademiförvaltning (UAF). 

UAF äger marken som de vill exploatera för byggande av bostäder i projektet Plan Norra Sunnersta. 

Föreningens kassör Erik Nordberg redovisade föreningens bokslut och ekonomi. Nettoresultatet för 

2023 är positivt +14 632 kr, medan 2022 års resultat blev negativt. På föreningens sparkonto fanns 

115 805 kr per den 2023-12-31 och på transaktionskontot fanns 12802 kr. Föreningen hade vid samma 

tidpunkt 553 medlemmar/medlemshushåll. Gunnar redogjorde för det arbete som gjorts i samarbete med 

Södra Valsätra Villaförening för att påverka kommunens regelverk och rutiner för vinterväghållning. 
 

10§. Revisorernas berättelser lästes, inga anmärkningar mot styrelsens arbete fanns. Parentation över vår 

mångårige revisor Anders Skeppstedt som gick bort kort efter att han undertecknat revisionsberättelsen.  
 

11§. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.  
 

12§. Val av styrelse; Seved Helmersson (ordförande), Christina Molund (ledamot) och Dag Holmberg 

(vice ordförande) är valda för 2023 - 2024. Gunnar Westermark (sekreterare), Erik Nordberg (kassör), 

Carina Nordberg (ledamot) och Erik Åkerlund (ledamot och hemsidesansvarig) omvaldes på två år. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                           

§13 Fredrick Beste och Lars-Gunnar Eriksson omvaldes till styrelsesuppleanter på ett år. Inger Sjöberg 

och Tobias Rubbetoft är adjungerade till SEF-styrelsen sedan tidigare. Hans Strömbom som varit 

adjungerad till SEF-styrelsen för att hjälpa den nye kassören lämnar nu styrelsen. 
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§14 Till revisor valdes Margareta Torsell Gustavsson på ett år. Det andra revisorsuppdraget lämnades 

vakant till höstmötet i november.. Göran Friman omvaldes till revisorssuppleant på ett år. 
 

§15 Therese Wandebäck omvaldes till valberedningen på ett år och Eva Nyström nyvaldes till valbered- 

ningen på ett år. På ett år valdes Hans Strömbom som suppleant (nyval). 

§16 Till styrelsen i förväg anmälda frågor; Åsa Mackenzie har föreslagit att SEF ska verka för att 

bänkar/sittgrupp anläggs av Uppsala kommun intill skulpturen ”Ekhjärtat” i Sunnersta centrum och 

mötet biföll förslaget, Gunnar åtog sig att framföra önskemålet till kommunen. 
 

§17 Övriga frågor; Seved meddelade att SEF nu lämnat in en ansökan till kommunen om att få bli 

Stadsdelsråd, vilket kanske redan lett till att kommunen önskat ett möte i tidigt skede, som ska ledas av 

stadsträdgårdsmästaren om friluftsområdet Gottsundagipens utveckling. Preliminärt kommer detta möte 

att äga rum den 2024-05-29. Marie Leijonmarck önskade att SEF ska verka för återinförande av 

busshållplatsen nere vid Skarholmen – åtminstone sommartid. Det påpekades att såväl fastighetsägare 

som kommunen misskött beskärning av utväxande häckar och träd över gator och trottoarer. Gunnar 

påpekade att det är kommunen och inte SEF som har ansvaret att påminna fastighetsägare om denna 

skyldighet. Mötet beslöt ändå att belysa fastighetsägarnas ansvar att beskära växtlighet som växt utanför 

tomtgränsen i nästa utskick – till höstmötet. 

Avgående Susanne Pålman Skeppstedt i valberedningen och Erik Näslund som revisor avtackades 

med blommor av SEF-ordf. och årsmötet. 
 

§18 Mötet avslutades 

 

………………………………………      ………………………………………… 

Arne Lagerholm mötesordförande  Gunnar Westermark sekreterare 

 

................................................................. 

Seved Helmersson SEF-ordförande 

 

Justeras 

 

………………………………………  ……………………………………… 

Sören Gustavsson   Margareta Gillberg 


